
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

Június 30-án: 

Ezen a napon tartottuk a Városi Semmelweis-Napi Ünnepségünket, valamint részt vettem az ezt követő emléktábla 

avatáson. Az emléktábla a kunszentmártoni gyógyszerészet 195. éves évfordulója alkalmából került elhelyezésre a 

Kéki Patika épületének homlokzatán. 

Július 8-án: 

Részt vettem az amatőr DJ találkozón, mely a Körös parton került megrendezésre. 

Július 9-én: 

Részt vettem a XXIII. Epreskerti Kakasfőző Versenyen. Az önkormányzat és a lakosság nevében szívből 

köszönöm Bozsik Magdolna képviselő asszony több, mint két évtizedes lelkes szervező munkáját, melyet az 

Epreskerti Közösségért és a népszerű, hagyományos rendezvény megszervezéséért tett! 

Július 10-én: 

Részt vettem a Szandi Lovas Egyesület által szervezett lovas ügyességi versenyen. Gratulálok a kiváló 

szervezéshez, a sikeres rendezvényhez! 

Július 19-én: 

A 2022. augusztus 15-29-ig megrendezendő honvédelmi tábor részleteit beszéltem át a tábor vezetőjével. 

Július 24-én: 

Részt vettem és díjakat adtam át a Kunszentmártoni Roncsderbin. Gratulálok Szabó Zoltán alpolgármester úrnak, 

főszervezőnek és minden szervezőnek a sikeres lebonyolításhoz! Gratulálok továbbá a kunszentmártoni 

versenyzők eredményes szerepléséhez! 

Július 25-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

Aljegyző asszonnyal fogadtuk Bence Sándor ügyvezető urat (Szarvas Kontakt Kft.), akivel a közétkeztetés, mint 

szolgáltatás díjairól egyeztettünk. Megegyeztünk abban, hogy a módosítási kérelmet az augusztusi soron kívüli 

ülésen tárgyaljuk majd. 

Július 27-én: 

Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet rendkívüli Képviselő-testületi ülés 

követett. 

Július 30-án: 

Sok résztvevővel, vidám hangulatban telt el a Kunszentmártoni Vízi Sportnap, melyet a Kunszentmártoni Vízi 

Szabadidős Sportegyesület szervezett önkormányzatunk közreműködésével. Gratulálok az egyesületnek a kiváló 

szervezéshez, és minden résztvevőnek a versenyeredményekhez! 

 

Augusztus 8-án: 

Vezetői megbeszélést tartottam.  

 

Augusztus 15-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

 

 



Augusztus 17-én: 

A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés ezen a npon megrendezésre kerülő Szent István napi díszünnepségén 

négy kunszentmártoni polgárunk is megyei díjat kapott. 

Zsiros Erika Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzati és Közigazgatási Díjban, Imrei István tanácsnok Jász-

Nagykun-Szolnok Megyei Gazdasági Díjban, Bíró Piroska Julianna Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Pedagógiai 

Díjban, Vass Zoltán Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Pedagógiai Díjban részesült. Szívből gratulálok a 

díjazottaknak! Kívánunk jó egészséget, további szakmai sikereket! 

 

Augusztus 18-án: 

Fogadtam a Kárpátaljáról, a Tiszaújlaki Kistérségből érkező kedves barátainkat.  

A gyermekek és kísérőik, szüleik a kistérségen belül Verbőc-Feketepatakról (testvértelepülésünk), Tiszaújlakról és 

Péterfalváról jöttek. 

 

Augusztus 19-én: 

Részt vettem Cserkeszőlő önállóvá válásának 70. évfordulója tiszteletére rendezett ünnepi ülésen. 

Ezen a napon tartottuk Szent István Napi Ünnepi Képviselő-testületi Ülésünket. Kunszentmárton Város 

Testnevelési és Sport Díja elismerést kapott Kószó Béla. A nevében az elismerést Pálinkás Ferenc a KuTE Sakk 

Szakosztályának vezetője vette át. Kunszentmárton Város Gazdasági Díját idén Sirkó Béla és Sirkó Béláné Radics 

Anna Mária kapta. 

Polgármesteri elismerést kapott továbbá Romhányi Ágnes, valamint Nagy Viktória. 

Szívből gratulálunk a kitüntetetteknek! Kívánunk jó egészséget, sok boldogságot, további szép szakmai sikereket! 

 

Augusztus 21-én: 

Nádszeg polgármestere, Kacz Éva meghívására részt vettem a Szent István Nap és Búcsú rendezvényen. 

Egyeztettünk arról, hogy szándékunkban áll testvértelepülési megállapodás megkötésével erősíteni a határon 

átívelő magyar-magyar kapcsolatokat. 

 

Augusztus 23-án: 

Videó konferencia keretében Dr. Péter Zsuzsanna aljegyző asszonnyal és Budai Barbara kolléganővel egyeztettünk 

a NIF Zrt-vel és az UNITEF ’83 Zrt-vel a megvalósítandó 45-ös elkerülő és a kerékpárút tervezésével 

kapcsolatban. 

 

Augusztus 25-én: 

Megbeszélést tartott a Bácsvíz Zrt. a Kunszentmártoni Üzemmérnökség működési területének önkormányzati 

vezetőivel a vízi közmű vagyon helyzetével kapcsolatban. 

Részt vettem az Ügyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési, valamint a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 

ülésein, melyet rendkívüli Képviselő-testületi ülés követett. 

 

 

Augusztus 29-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Augusztus 31-én: 

Részt vettem az általános iskola tanévnyitó ünnepségén. 

 

Szeptember 1-jén: 

Részt vettem a középiskola évnyitó ünnepségén. 

 

Szeptember 3-án: 

Részt vettem a XVIII. Vásártéri Lecsófőző Versenyen. Gratulálok a szervezőknek, köszönöm a támogatók 

segítségét! 

 

Szeptember 5-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Szeptember 7-én: 

Fogadtam az EURASEAL képviseletében Orosz Tibort, valamint Farkas Zsoltot (Industria-2000 Kft.) és Csom 

Csabát (MAX FERRO Kft.). Az EURASEAL az említett cégekkel egy 1200 négyzetméteres csarnokot építtet a 

meglévő mögé. Az autóipari cégeket ellátó beszállító cég jövőre szeretné elkezdeni a működést egy műszakban, 

10 munkavállalóval. 

 

Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet a rendkívüli Képviselő-testületi ülés 

követett. 

 

 



Szeptember 8-án: 

Fogadóórát tartottam. 

 

Szeptember 9-én: 

Polgármesteri vacsorán köszöntöttük a testvértelepülések delegációit. 

 

Szeptember 10-én: 

Részt vettem a Városnap rendezvényein. 

 

Szeptember 13-án: 

Fogadtam a Márton Sajt Termelőüzem Kft. vezetőit, akik a drasztikusan megemelkedett rezsiárakkal kapcsolatos 

problémájuk megoldására kérték közbenjárásomat Herczeg Zsolt országgyűlési képviselő úr felé. 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Szeptember 15-én: 

Informális ülést tartottunk több aktuális témában. 

 

Szeptember 16-án: 

A Színek és Formák elnevezésű kiállítást nyitottam meg a Helytörténeti Múzeumban. 

 

Szeptember 19-én: 

Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Szeptember 21-én: 

A „Kunszentmárton Zöld Város fejlesztése” projekt kapcsán nyílt napot tartottunk a kistermelői piac helyszínén, 

illetve a Dani Margit Sportcsarnoknál. 

 

 

 

 

Kunszentmárton, 2022. 09. 21. 

 

 

     Wenner-Várkonyi Attila 

              polgármester 


